
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 24/9/2021

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2021 o godz. 08 : 00, a zakończono o godz. 09: 23 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłMichałCichocki - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwałw sprawie:

a. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,
b. uchwalenia budżetuPowiatu Koneckiego na 2022 rok.

4. Sprawy różne.

Ad .3.
Zaopiniowanie projektów uchwałw sprawie:
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a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał, czy zmienił się udział w PIT i CIT oraz
zwrócił się z prośbą o przekazanie informacji, jaki wskaźnik przeliczenia PIT-u i CIT-u
wynika z ustawy żeby mieć podgląd , ponieważ on jest różny w stosunku do gminy,
powiatu , województwa i te proporcje się zmieniają.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że w tej chwili jest to średnia

arytmetyczna z trzech poprzednich lat, ale do każdego roku jest ustalona inna waga
w oparciu, o którą wyliczona jest średnia. Natomiast jak to będzie korygowane nikt nie potrafi
przewidzieć.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jakie są plany odnośnie wynagrodzeń

pracowników, czy w projekcie zostały już uwzględnione środki na wzrost wynagrodzeń,

ponieważ wiadomym jest, że za chwilę pojawią się zmiany dotyczące diet radnych
i wynagrodzenia starosty.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczpoinformowała, że na dzień dzisiejszy nie ma decyzji
tak jak w przypadku diet, które zostały przeliczone według maksymalnych stawek i takie
kwoty w projekcie na rok 2022 zostały uwzględnione. Odnośnie wynagrodzeń uwzględnione

zostały podwyżki dla kadry kierowniczej , ponieważ prawdopodobnie Rada będzie

podejmowała rozstrzygnięcia w tych sprawach. Odnośnie pracowników każda jednostka ma
przeliczyć wzrost , który wynika z ustawy, natomiast dla pozostałych pracowników miała być

zaplanowana rezerwa. Wstępnie była ona zaplanowana na poziomie miliona złotych, ale
różnica między dochodami a wydatkami bieżącymi była zbyt duża na etapie projektu
i rezerwa została zaplanowana na poziomie 800.000 złotych. Dodała, że ma nadzieje,
iż wpłynie większa część subwencji oświatowej niż była szacowana. Ponadto należy również

spojrzeć na stronę wydatkową budżetu, ponieważ uważa, że powinny być podwyżki gdyż

wzrost minimalnego wynagrodzenia i brak podwyżek na pozostałych stanowiskach
spowodował spłaszczenie wynagrodzeń patrząc na strukturę nie tylko w urzędzie, ale również

jednostkach.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że należy spojrzeć na wszystko i jeśli
będą podejmowane decyzje odnośnie zmiany wynagrodzenia kadry kierowniczej oraz
radnych to nie można pominąć, czy zapomnieć o uwzględnieniu w planie finansowym
wynagrodzeń dla pozostałych pracowników nie tylko w Starostwie Powiatowym, ale również

w jednostkach.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że jej zdaniem należy przyjrzeć się

niektórym grupą wydatków, natomiast niezadowolona jest zmniejszeniem o milion złotych

udziału w PIT oraz brakiem wzrostu subwencji przy takim wzroście cen.

Radny Grzegorz Jóźwik podkreślił, że należy zrobić wszystko żeby pracownicy otrzymali
podwyżki.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2022-2027.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Projekt uchwały omówiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał jak wygląda sytuacja z wolnymi
miejscami w domach pomocy społecznej, ponieważ pamięta, że wcześniej ciężko było

o miejsce i wiele osób czekało albo poszukiwało miejsc w domach w Wielkiej Wsi, czy
Koziej Woli.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że nie wie , czy jest lista oczekujących,

ponieważ to zadnie realizuje PCPR, ale uważa, że nie ma skoro w domach jest mniej osób.
Zwróciła uwagę, że domy mają swój profil i nie można przyjąć osoby, która nie kwalifikuje
się do danego domu.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jaki jest miesięczny kosz utrzymania
mieszkańcaw domu pomocy.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że w Domu Pomocy Społecznej

w Końskich koszt pobytu wynosi prawdopodobnie powyżej 4.500 zł. Dodała, że wysokość

stawki ustalana jest corocznie i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa
Świętokrzyskiego.

Radna Dorota Duda dodała, że podczas kontroli Pani Dyrektor informowała zespół

kontrolny, że niekoniecznie z najbliższych gmin mieszkańcy są kierowani do DPS-u
w Końskich.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że gmmy kierują się kosztem
utrzymania.

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał jak naliczany jest odpis na zakładowy fundusz świadczeń

socjalnych, czy jest on liczony proporcjonalnie na jednego zatrudnionego nauczyciela
w pełnym wymiarze.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że powinien być naliczany na etat, a nie
na osobę, dlatego poprosi wydział o wyjaśnienie i przekaże informacje.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jaki wzrost procentowy jest założony

w planie odnośnie kosztów energii i czy Powiat występuje w grupie zakupowej biorąc pod
uwagę postępowania przetargowe, czy kupuje sam wybierając podmiot oraz jak jest
w pozostałych jednostkach.

3



Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że wzrost wydatków został

zaplanowany na poziomie 2%, Starostwo Powiatowe nie należy do grupy zakupowej i każda
jednostka ma swoją umowę.

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał czy na terenie Gminy Stąporków są planowane do realizacji
zadania w ramach Polskiego Ładu oraz dlaczego nie zostały ujęte w budżecie środki na drogę

Odrowąż - Pardołów oraz Janów - Czarna - Czarniecka Góra , ponieważ dotarły do niego
informacje, że Lasy Państwowe przekazały środki na dofinansowanie tych zadań.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że na dzień dzisiejszy nie została

podpisana umowa z lasami, która byłaby podstawą do zaplanowania dochodu. Dodała, że jeśli

umowa zostanie podpisana to wówczas będzie korekta budżetu.

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał czy Pani Skarbnik jest w stanie wymienić poszczególne
składniki subwencj i równoważącej.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczodpowiedziała,że na obecną chwilę otrzymała tylko
ogólną informację o kwocie, ale nie ma jeszcze metryki do subwencji.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu budżetu.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego
na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

AdA.
Sprawy różne.

W sprawach różnych głos zabrali:

Radna Dorota Duda zaproponowała, aby w planie kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok
uwzględnione zostało Hospicjum wyodrębnione z Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego.

Radna Lilia Brożyna dodała, że jej zdaniem należy w planie kontroli uwzględnić Hospicjum
wraz z ZOL-em, ponieważ są różne sygnały odnośnie funkcjonowania i spotkała się

z różnymi opiniami.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaakceptował propozycje złożone przez radnych
oraz poprosił o uzupełnienie planu kontroli o Zakład Opiekuńczo - Leczniczy wraz
z Hospicjum.
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za udział

i ogłosił zakończenie.

Przewodniczący

KomisjI R~wi~yjnej
/?tc.Y-v

MichałCichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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